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QUESTIONNAIRE问卷

 1. NATURE OF BUSINESS企业特征
 (a) Please select one of the following请选择下列之一:

    ( I own this company 我拥有本公司                ( I inherited this company我继承了本公司

    ( This company is a joint venture本公司为合资企业  ( I am employed by this company我为公司雇员

 (b) In which sector does your business belong? 你的企业属于哪个行业？

    ( Fashion, Apparel & Textiles时装、服饰与纺织
    ( Food & Agriculture食品与农业

    ( Biotechnology, Pharmacology & Health生物医药卫生

    ( Culture, Education & Tourism文化、教育与旅游业

    ( Construction & Manufacturing建筑与制造业

    ( Natural Resources, Energy & Environment自然资源、能源与环境

    ( Trade, Investment & Business贸易、投资与商业

    ( Service Industry服务业

    ( Shipping & Transportation航运与运输
    ( Information Communication Technology & High Tech信息技术与高科技

    ( Other (Please specify) 其它（请具体给出） _______________________________
 (c) Please list the products or services offered by your company.  (Maximum 200 words for online version)
    请列出你公司提供的产品或服务。（不超过200字）

 (d) How long have you been in business 您经商已经多长时间？

    ( < 2 years小于2年       ( 2 – 5 years 2-5年      ( > 5 years 5年以上

 (e) Briefly describe the areas of operation and the organizational structure of your establishment.  (Maximum  200 words for online version) 

    简述你企业的组织结构和业务领域。（不超过200字）
 (f) How many employees do you have? 你公司有多少名雇员？  
    ( 1 – 20    (  21 – 50   (  51 – 100   ( 101+

 (g) Please indicate the numbers of male and female employees.  请分别给出男性和女性雇员的人数。

    Male 男__________Female女 __________

 (h) What language(s) do you use for international corporate communication?  (Check all applicable)
    在国际联络中使用何种语言？（勾出所有适合的选项）
(  English英语
  (  French法语
  (  Spanish西班牙语
  

(  Other (Please specify) 其它（请具体注明）_______________________
 (i) Please indicate what makes your company strong in today’s market

    请指出下列哪些因素使你的公司在今天的市场中拥有优势
    (  Access to finance融资渠道
    (  Government support政府支持
    (  Favorable trade conditions
有利的贸易环境
    (  Favorable economic conditions in country有利的国内经济环境
    (  Favorable economic conditions in sector有利的行业经济条件
    (  Skilled and trained labour force熟练且训练有素的劳动力
    ( Other其它____________________

 (j) What are your company’s goals for the next 3 years? (Maximum 200 words for online version)
    你的公司今后3年的目标是什么？（不超过200字）
 (k) Where do you see this company after 5 years? (Maximum 200 words for online version)
    5年以后你的公司希望达到的目标？（不超过200字）
 (l) How do you envision the overall 3-5 year forecast of the industry/sector in which your company belongs?

    (i.e.  If you run a holiday tour company what is the overall forecast of the tourism industry?) (Maximum 200

 words for online version) 你怎样预测你公司所属行业今后3至5年的前景？（比如你经营一家假日旅游公司，
 你对旅游业的前景作何预测？）（不超过200字）
 (m) As a leader, how would you promote business development in the South? (Maximum 200 words for online version)
    如果作为一个领导人，你会如何促进南方国家商业发展？（不超过200字）
 (n) Please indicate your primary freight options and include any other information you wish to convey to other

    8WSYE delegates. (Maximum 200 words for online version)
    请指出你希望通过第八届峰会传达给其他与会代表的信息。（不超过200字）
 (o) Please indicate the major resources your company has at its disposal.  You may include such resources as factories, stores, large-scale machinery, employees, working capital, or other assets you wish to advertise.  (Maximum 200 words for online version)
    请指出你公司拥有的主要资源，包括工厂、店面、大型设备、雇员、营运资本、或其它你希望展示的资产（不超过200字）
 (p) Please write a brief overview detailing what your company does and what you hope to achieve by participating in the 8th World Summit of Young Entrepreneurs (WSYE). (Maximum 200 words for online version)
    请简略写出你公司的业务概况，并指出你希望通过参加第八届峰会取得什么成果（不超过200字）

 2. JOINT VENTURE 合资
 (a) What is your current market? 

    你公司目前定位的市场？
    ( Domestic国内   ( International国际   ( Both 二者兼有
 (b) Please list the countries (if any) with which you are currently dealing for the purpose of trade?

     (Maximum 200 words for online version)
    请列出你公司现阶段因贸易目的所接触的国家（如果有的话）。（不超过200字）
 (c) If you were interested in expanding your enterprise, would it be a joint venture with:

    如果你有意扩大企业规模形成一个合资企业，将选择与下列何种合作方进行合作：
    ( A local partner / contributor地方伙伴/捐助者  ( Investors投资者
( Franchise特许经营
    ( A branch of your enterprise你公司的一个分支机构
( Import partners进口伙伴
    ( Your distributor你的批发商
( Export partners出口伙伴
 (d) In which world regions is your company currently looking for trade opportunities? (Check all applicable)

    你公司目前希望在世界哪些地区寻找贸易机会？（勾出所有希望的地区）
    ( North America北美     ( South America南美   ( Africa非洲
   ( Europe欧洲
    ( Caribbean加勒比地区   ( Middle East中亚      ( Asia亚洲
   ( Australia澳大利亚
 (e) What kind of joint venture partner would you be looking for at the 8th WSYE in Brussels?  (i.e.  Are you looking for a manufacturing partner, food processing partner etc?) (Maximum 200 words for online version)
   你希望在第八届布鲁塞尔峰会期间寻找哪一类合资伙伴？（例如：你想寻找制造业、食品加工业伙伴吗？）（不超过200字）

 3. COUNTRY STATUS国家状况
 (a) Which obstacles hinder venture growth for young entrepreneurs in your country?
    在你的国家里，有哪些因素是影响青年企业家发展企业的障碍？
    ( Financial constraints融资局限性
    ( Discrimination (Sex, Religion, Ethnicity etc.) 歧视（性别、宗教、种族等）
    ( Political instability政局不稳
    ( Lack of resources缺乏资源
    ( Lack of knowledge缺乏知识
    ( Other (Please specify) 其它（请具体注明）___________________________

 (b) What steps need to be taken to overcome these obstacles? (Maximum 200 words for online version)
    应采取哪些手段克服这些障碍？（不超过200字）
 (c) To what extent does your business interact with the local community (i.e. community activities)? (Maximum 200 words for online version)
    你的公司如何与当地社区进行相互交流（如参加社区活动）？（不超过200字）
 (d) List 3 important factors affecting your business that could be improved upon. (Maximum 200 words for online version)
    请列举三个可以改善你公司业务的重要因素。（不超过200字）

 4. FINANCIAL BACKGROUND财务背景
 Other than the appropriate parties within the Institute for Leadership Development, no one will have access to the responses in this section: this information will be confidential.

 以下信息将受到机密保存，除领导发展学院内部有关机构外，其它任何机构或个人将无法接触到。
 (a) Please provide a brief financial statement in US$ detailing your company’s current position:

    请提供贵公司目前财务简况：（单位：美元）
      Cash flow流动现金________________________________________________________________

      Overall Value (Including fixed assets) 总资产（包括固定资产）价值 _________________________
      Revenue from 1999-2000 in US$   1999-2000年度收入_________________________________

      Revenue from 1998-1999 in US$   1998-1999年度收入_________________________________

 (b) Is your company你的公司性质是:
( Private私营  ( Public公营?  If public, what percentage is public?如果是公营，公有比例为百分之多少？ ____________________________

 (c) What is the foreign currency used for the purpose of trade, and please describe any bank affiliates?                            (Maximum 200 words for online version)
    公司在贸易活动中使用何种外币？提供贸易服务有怎样的相关银行？（不超过200字）
 (d) Do you have access to low interest, long-term loans? 你是否有途径获得低利率长期贷款？
    ( Yes能       ( No否
 (e) Do any individuals or organizations provide a venture capital in your country?

    在你的国家里是否有提供风险资本的个人或组织？
    ( Yes有        ( No无
 (f) What are your company’s sources of financial support? 你公司从何处获得财政支持？
    (  Local banks本地银行

    (  Venture capitalists风险资本家
    (  Government or National Development Banks (i.e. Asian or African Development Bank etc)
       政府或国家发展银行（如亚洲或非洲发展银行等）
    (  Other (please specify)其它（请具体注明）: __________________________________________

 (g) 
If you use online banking, please indicate the frequency:
    你是否经常使用在线银行:
    ( Never从不   ( Occasionally偶尔   ( Frequently经常
 (h) If you use electronic commerce (purchasing items on the Internet), please indicate the frequency:

    你是否经常使用电子商务（网上购物）:
    ( Never从不   ( Occasionally偶尔   ( Frequently经常

 5. INFORMATION TECHNOLOGY信息技术
 (a)
Please rate the adequacy of the telecommunications system in your region/country:

    请评估一下你所在地区/国家电信系统是否可以满足需求:
    ( Needs work不能   ( Adequate够用
  ( Very Good很好   ( Excellent极佳
 (b) Please list any recent technological developments in your industry (i.e. The tourism industry adopted a                                        common software for facilitating hotel bookings). (Maximum 200 words for online version)
   请列出你所在行业最近的技术发展（例如旅游业已采用了方便饭店订房的公用软件）（不超过200字）
 (c) If you are planning to implement these technological development, how?  If not, why? (Maximum 200 words for online version)
   如果你计划采用上述技术，你将如何进行？如果不采用，为什么？（不超过200字）
 (d) How much does it cost to use the Internet per hour (US$)?  使用互联网每小时需要支付多少钱（美元）？
   _____________________________________________

 (e) How would you rate the cost of using Internet and/or email in your region/country?

    你怎样评估在你所在国家里使用互联网和电子邮件所需支付的费用？
    ( Cheap便宜
   ( Acceptable可以接受
   ( Expensive昂贵
 (f) How much does it cost per month (US$) to subscribe to an Email account? 使用一个电子邮箱每月要花费多少钱（美元）？ _________________________________

 (g) How much does it cost (US$) to host a Website? 拥有一个网站要花费多少钱（美元）？____________


 6. NETWORKING/TRAINING网络/培训
 (a)
Do you consider your country to be a major partner in regional and global trade, investment and technology cooperation?  你认为你的国家是主要的地区及全球贸易、投资和技术合作伙伴吗？
   ( Yes是
(  No不是
 (b) If so, please indicate in which sense.  If not, what do you think can be done for your country to acquire a major partnership role? (Maximum 200 words for online version)
   如果是，请指出是在什么意义上？如果不是，你认为怎样才能使你的国家成为上述角色？（不超过200字）
 (c)
Are you interested in participating in the online (electronic) community of the Global Young Entrepreneurs Network? 你是否对在线加入全球青年企业家网络（电子）社区感兴趣？
      ( Yes是    ( No否
 (d) Are you interested in advanced training for entrepreneurial work?

    你是否对高级企业培训感兴趣？
      ( Yes是
   ( No否
 (e) Are you interested in receiving training online at a time convenient to you?  

    你是否有兴趣在自己方便的时候接受在线培训？
      ( Yes是     ( No否
 (f) Are you interested in participating in an online mentoring programme?

    你是否对加入在线指导课程感兴趣？
      ( Yes是     ( No否
 (g) Please check the skills below which would best address your training needs:

    请勾出下面最能满足你需要的技能培训：
    ( Micro & Small Enterprise Development Programme关于微型和小型企业发展的培训
    ( Enterprise/Project Implementation关于计划/项目实施的培训
    ( How to create a joint venture关于如何创立一个合资企业的培训
    ( Training in management efficiency关于管理效率方面的培训
    ( Access to financing for continual growth为持续成长建立融资渠道的培训
    ( Enterprise/Project Monitoring & Evaluation 关于计划/项目监控与评价的培训
    ( Gender issues in business商业中的性别问题
    ( How to take advantage of electronic commerce如何利用电子商务优势
    ( How to expand international market access如何扩展国际市场
